
ZÁPISNICA 

zo 6. riadneho zasadnutia Komisie školstva, kultúry, športu a mládeže  

pri Obecnom zastupiteľstve v Šarišských Michaľanoch  

dňa 15.05.2019 o 18:00 hodine v budove kaštieľa. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Dni obce 2019 

4. Cyklochodník Eurovelo 11 

5. Záver 

 

K bodu 1 - Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie a konštatoval, že zasadnutia sa zúčastnilo 7 z 9 

členov a  je uznášaniaschopné. 

Hlasovanie o schválení programu zasadnutia: 

Za: všetci prítomní členovia komisie 

 

K bodu 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa určil predseda komisie: Ľuboša Bernáta 

Za overovateľov zápisnice:   Karol Marcinko a Martin Dzurov 

Hlasovanie určení zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

Za: všetci prítomní členovia komisie 

 

K bodu 3 - Dni obce 2019 

Vzhľadom k požiadavke na úsporu nákladov sa komisia zhodla usporiadať Deň obce na 

sobotu 31.8.2019. 

SOBOTA 31.8.2019  

- Ďalší poskytovatelia občerstvenia: cukrová vata, langoš, hot-dog, popcorn 

- 16:00 – 16:30 Detský folklórny súbor Sabiník zo Sabinova       200,00 € 

- 17:00 – 18:00 Fúzik a Nezabudka                         ?€  



- 18:00 – 19:00  

- 19:30 – 20:30 Drišľak      2.600,00 € 

- 21:00 – 22:00 Traky      1.100,00 € 

- 22:00 -  02:00 Diskotéka pre mladých (DJ)   250,00 € 

     

Ostatné náklady:  

Pódium + ozvučenie 1 deň (ponuka p. Maršala)    1.790,00 € 

Propagácia (bilboard, plagáty, FB...)       100,00 € 

Hlásateľka (Simona)        150,00 € 

TOI-TOI toalety  

Cukrová vata, popcorn, skákacie hrady, občerstvenie  

Rozvádzač 380 V 

Hlasovanie Deň Obce 2019: 

Za: všetci prítomní členovia komisie 

 

K bodu 5 – Cyklochodník Eurovelo 11 

Martin Dzurov navrhol zrušiť trasovanie cyklochodníka Eurovelo 11 po miestnych 

komunikáciách. Navrhuje nové trasovanie okolo železničnej trate.  Doporučuje vykonať nové 

územné konanie a zmenu trasovania projektu, ktorý bude prechádzať mimo miestnych 

komunikácií. Navrhuje aby tento bod bol zahrnutý do rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie Cyklochodník Eurovelo 11: 

Za: všetci prítomní členovia komisie 

 

K bodu 5 – Záver 

Predseda komisie poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie komisie o 19:20 hodine. 

 

Zapísal:  Ľuboš Bernát   ....................................... 

 

Overovatelia:  Karol Marcinko ........................................  

 

Martin Dzurov  ........................................ 


